

Wir bitten um Beachtung des folgenden Datenschutz-Hinweises
We ask you to observe the following data protection note

Recently, clubs again complain more frequently about an increasing "glut" of unrequested/unwanted email messages of flyers for dance events and classes. You immediately have to refrain from this abuse for the following reasons:

1. For data protection reasons, this kind of advertising as well as the „open distribution“ of email addresses disclosed in the mailing list are not allowed (see also point 4).
2. To advertise dance events and classes you can use the publication possibilities of EAASDC in the Internet, the Bulletin, by post with address labels and flyers can be displayed at events.
3. Using club email addresses is allowed only for the purpose of contacting with regard to inquiries and exchange of information for dancers (i.e. club visits), clubs (i.e. regional club meetings) and the EAASDC (i.e. Newsletter). For addressing a larger distribution area in the above sense you should use the BCC field.
4. Distribution of advertising as defined by 2. is permitted only upon prior, written consent of the recipient. This consent may be revoked at any time and recipients of unrequested advertising should exercise this right of revocation in every case. If the sender does not observe a revocation, the EAASDC Data protection officer is to be informed accordingly.

Translated by Gabi Russell

Wolfgang Daiss
 President EAASDC e.V.

Andreas Macke
 Datenschutzbeauftragter EAASDC e.V.
 Data Protection Officer EAASDC e.V.

In letzter Zeit häufen sich wieder die Beschwerden der Clubs über eine steigende „Schwemme“ an ungefragtem / unerwünschtem Email-Versand von flyern zu Tanzveranstaltungen und –Kursen. Dieser Missbrauch ist bitte aus folgenden Gründen dringend zu unterlassen:

1. Aus Datenschutz-Gründen ist sowohl diese Art von Werbung als auch die „offene Verbreitung“ der email-Adressen im Verteiler nicht erlaubt (siehe auch Punkt 4).
2. Zur Werbung für Tanz-Veranstaltungen und –Kurse stehen die Publikationsformen der EAASDC im Internet, im Bulletin, durch Postversand per Adresstiketten zur Verfügung und es können flyer bei Veranstaltungen ausgelegt werden.
3. Eine Nutzung der Club-Emailadressen ist nur für den Zweck des Kontakts zu Anfragen und Informationsaustausch für Tänzer (z.B. Clubbesuche), Clubs (z.B. regionale Clubmeetings) und der EAASDC (z.B. Newsletter) erlaubt. Für die Adressierung an einen größeren Verteilerbereich, im vorgeannten Sinne, sollte das BCC-Feld genutzt werden.
4. Verteilung von Werbung im Sinne von 2. ist nur nach vorheriger, schriftlicher Zustimmung des Empfängers gestattet. Diese Zustimmung kann jederzeit widerrufen werden und dieses Widerrufsrecht sollte in jedem Fall von den Empfängern ungewollter Werbung ausgeübt werden. Sollte ein erfolgter Widerruf vom Absender nicht befolgt werden, so ist dies an den Datenschutzbeauftragten der EAASDC zu melden.